
Referat Menighedsrådsmøde 16. august 2022 kl. 
18:30
Hvis andet ikke er anført, er alle beslutninger enstemmigt vedtaget

Referent: Gry Tange
Fraværende: Merethe 
19:00: Godkendelse af dagsorden 
Godkendt
19:05: Tilføjelse af fast punkt, ”opfølgning”, til dagsordner
Godkendt
19:15: Nyt fra formand
Parkeringsplads i engen.
Kommunen vil gerne plane stedet til parkering og det er kommunen der står for
udgifter, vedligeholdelse. Menighedsrådet har ingen forpligtelser. - Godkendt
Merethe fortæller at det desværre ikke er muligt for hende at fortsætte i 
menighedsrådet. Det aftales at der findes en ny kassere og at Merethe skal 
overlevere til vedkommende. Kan Huset Venture få udvidet deres 
opgaveportefølje? Det undersøges af formanden. Indtil en ny kassere er valgt, 
kan Huset Venture fremlægge vores budget og regnskab.
Taizé – Menighedsrådet spørger Ann om det er noget hun vil gøre. Formanden 
går videre for at snakke med Ann.
Kirkekaffe, skal det fortsætte og med hvem? Forslag: Kirketjeneren får tilføjet 
opgaven til nuværende timeantal på 3 om søndagen indtil ny graver ansættes 
1. september. Kaffe foregår i våbenhuset eller udenfor. Nærmere detaljer 
aftales med ny graver.
19:20: Nyt fra præsterne
Modtagelse/præsentation af nye kolleger ved en gudstjeneste
Kirkeblad og kirkebladsudvalg.
Præsentation af nye medarbejdere til menigheden i september – godkendt. 
Sanne og Jonas sørger for detaljer.
Kirkeavisen bliver erstattet af et nyt magasin. Der har tidligere været et 
kirkebladsudvalg. Der er uklarhed omkring formen af bladet. Der skal laves en 
form for bagkatalog når der ellers ikke er så meget at sætte ind. Jette læser 
korrektur. Intet udvalg. Lise er redaktør og sørger for at sende indhold ind til 
kirkebladet. 
Allerhelgens gudstjeneste (punkt tilføjet d.d. pga. deadline i kirkeavisen). Skal 
det holdes alene i nykirken? Det besluttes at der holdes aller helgens 
gudstjeneste i alle 3 kirker.
19:30: Valg til arrangementsudvalget 
Udvalget anmoder om nyt medlem. Nyt arrangementsudvalg består af Sanne, 
Ann, Gry og Lise.
19:35: Årshjul for menighedsråd
Det foreslås at udvalget består af graverne og kirkeværgerne – godkendt.
19:45: Kort gennemgang med praktisk øvelse i DAB’en (Simon)



19:55: Opgavebeskrivelse, vedtægter (Simon)*
Fastsættelse af opgavebeskrivelse, opfølgning/status
20:05: Nyt fra kontaktperson opsummering
Jørgen er startet 1. august og er dels på kirkegården og dels i sognegården som
”servicemedarbejder”. Der mangler en konkret arbejdsbeskrivelse. 
Kontaktpersonen har hånd om dette. 
Ann startede som kirke-kultur medarbejder. Hun efterspørger en konkret 
arbejdsbeskrivelse. Der er lavet en aftale med Ann om arbejdsopgaver. 
Den 1. september kommer en ny Graver, Jesper.
Jesper, Jørgen og Ann præsenteres på næste menighedsrådsmøde. 
20:30: Temadag med personale og menighedsråd (opfølgning) 27. august.
15 november kl 17:00 laves der arrangement med emnet: Personalepolitik. For 
menighedsråd og medarbejdere. Det efterspørges om konsulenten kan komme 
kl. 18.
Menighedsrådsmødet den 15. november skal flyttes.
20:40: Nyt fra Kasserer, kvartalsrapport
udgået
20:50: Nyt fra Kirkeværge 
Opstramning af forretningsgange m.v. – graverne sættes på ved hver fremtidig 
gudstjeneste. Dette er der fokus på fremadrettet. Gravermedhjælperne skal 
fortrinsvist være på kirkegårdene. Mødetider: dette aftales nærmere med 
Jesper.
Faste pauser – kl 9 og 12.
Når Jesper er kommet godt i gang laves der ny opmåling på kirkegårdene
Opstramningerne videregives til de ansatte fra formanden og kontaktpersonen.
Kloak er renset i Nykirken.
Græs mv er klippet i Gl. Skørping
Avlsjord i Gl. skørping – Annonce i avisen onsdag i sidste uge. Der er ikke 
kommet nogle bud ind endnu. Jette sender info til Lise for at smide info på flere
medier. Bygningsudvalget samles kort efter 22. august. Indkaldelse sendes ud 
til udvalget.
21:00: Nyt fra Medarbejderrepræsentant
Manglende depotplads – stolene skal ud. 
Der er to tilbud på skabe. Der kan sættes 4 reoler ind i sognegården. Det 
besluttes at det overlades til Lise, Ann og formanden. 
Der er ønske om skurvogn for mere plads til personale. Det ønskes at 
menighedsrådet tager stilling til dette til næste møde. Bygningsudvalget laver 
indstilling til menighedsrådet til septembermødet.
21:10: Evt.
Oktober mødet flyttes til: 18. oktober
November mødet flyttes til: 23. november

NB: Flisebelægning ved Fræer Kirker udsættes fra april mødet til 
næstkommende budgetmøde – punktet udgår. 


